

本产品已获得专利许可

ALOME

STEAM + ELECTRIC = SETTING MACHINE
SOCKS GLOVE SETTING MACHINE



AME-24P
AME-30P
AME-40P
AME-50P
AME-60P
AME-80P
AME-100P



东莞市科美机械有限公司
DONGGUAN CITY KEMEI MANUFACTURING CO.,LTD.

ELECTRICAL STEAM SETTER FOR SOCKS AND GLOVES 袜子、手套用定型机

MODEL/型号: AME-24P AME-30P AME-40P AME-50P AME-60P AME-80P AME-100P

▲ SPECIFICATION:

- ◆ It is a small type of setting machine which can set socks with high quality by using steam and infrared ray heater.
- ◆ It has been already installed an electrical boiler, so any additional steam boiler is not necessary.
- ◆ Comparing to totally steam setter, it has the same setting effect as its advantage, and especially it can bring excellent setting effect for terry socks.
- ◆ Good operating function of this machine can be easily handled and adapted by workers.
- ◆ Production capacity which depends on the material of socks is around 600-2000dozens in 10 working hours.
- ◆ It is suitable for setting of socks and gloves.
- ◆ It has good advantage for move and installation due to its small dimension.

▲ 性能和特点

- ◆ 使用蒸汽和红外线加热，可以定型出高品质的袜子的小型定型机。
- ◆ 机器内部已经装有电力锅炉，因此不必安装额外的锅炉。
- ◆ 与纯粹的蒸汽定型机相比定型质量毫不逊色，特别对毛圈袜的定型有卓越的效果。
- ◆ 良好的可操作性可以让生产者更加容易适应操作。
- ◆ 生产量随着袜子原料的不同，10个工作小时的生产量在600打到2000打之间。
- ◆ 本机适合袜子和手套的定型。
- ◆ 本款机型体积小易于移动和安装。



▲ ELECTRICAL STEAM SETTER FOR SOCKS AND GLOVES MODEL/AME Series

MODEL-AME	24PD(48P)	30PD(60P)	40PD(80P)	50PD(100P)	60PD(120P)	80PD(160P)	100PD(200P)
Socks Form x2	24X2	30X2	40X2	50X2	60X2	80X2	100X2
Power Heter/Hr	12-18kw	15-20kw	18-25kw	20-35kw	25-40kw	35-45kw	35-55kw
Boiler power	6kw	6kw	6-9kw	9kw	9-12kw	12kw	12kw
Dimension W.L.H(m)	1x3.4x2m	1x4.2x2m	1x5.5x2m	1x7x2m	1x8.5x2m	1.5x6x2m	1.5x8.6x2m
Capacity Dozs/Hr	70 dozs	90 dozs	120 dozs	136 dozs	150 dozs	160 dozs	200 dozs

*Electricity usage and production can be considered a universal travel rate because it depends on electric temperature and work output.



东莞市科美机械有限公司
DONGGUAN CITY KEMEI MANUFACTURING CO.,LTD.

地址: 广东省东莞市横沥镇河畔工业区
ADD.: The first floor of the first factory, Hegan Industrial Zone, Hengli Village,
Hengli County, Dongguan City, Guangdong, China.
TEL: 86-769-83790858 FAX: 86-769-83793678 POST CODE: 523460
Http://www.alomemfg.com, www.kemei0769.com
Email: alome2003@163.com, alome2003@hanmail.net